

Январь

Дата	Событие		
7 января	Памятная дата военной истории России. В этот день в 1878 году началось сражение под Шейново, в котором русские войска одержали стратегическую победу над турецкой армией	 A painting depicting a battle scene in a snowy, mountainous landscape. Soldiers on horseback and on foot are engaged in combat. The scene is set in a wide, open field with mountains in the background.	https://ru.wikipedia.org/wiki/Сражение_при_Шейново
12 января	Памятная дата военной истории России. В этот день в 1945 году советские войска начали Висло-Одерскую операцию, в ходе которой были освобождены значительные территории Польши, а советские войска вышли на дальние подступы к Берлину	 A black and white photograph showing a Soviet tank in a city street. Several people are gathered around the tank, some appearing to be celebrating or interacting with it. The background shows city buildings.	http://histrf.ru/lenta-vremeni/event/view/vislo-oderskaia-opieratsiia
17 января	Памятная дата военной истории Отечества. В этот день в 1945 году советские войска освободили Варшаву от немецко-фашистских войск.	 A black and white photograph showing soldiers in a city street. One soldier in the foreground is holding a flag high. The background shows damaged city buildings.	http://histrf.ru/lenta-vremeni/event/view/osvobozhdenie-varshavy
27 января	День воинской славы России. В этот день в 1944 году советские войска освободили от блокады немецко-фашистских войск город Ленинград.	 A photograph of the Peter and Paul Fortress in Saint-Petersburg, Russia. The fortress is a large, dark stone structure with a tall, thin spire. The sky is clear and blue.	http://www.calend.ru/holidays/0/0/636/